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Zagreb, 24. veljače 2017.

VLADI REPUBLIKE HRVATSKE

U prilogu dostavljam zastupničko pitanje Siniše Varge, zastupnika u 
Hrvatskom saboru, postavljeno sukladno članku 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora.

Molim odgovorite na postavljeno zastupničko pitanje, sukladno odredbi članka 
142. stavka 1. Poslovnika Hrvatskoga sabora, u roku od 30 dana od dana kada je pitanje 
dostavljeno.

PREDSJEDNIK
i  i) ~



Zagreb, 23. veljače 2017.

SINIŠA VARGA, potpredsjednik 
Odbora za zdravstvo i socijalnu 
politiku u Hrvatskome saboru

PREDSJEDNIKU HRVATSKOG SABORA

Molim Vas da, temeljem članka 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora, proslijedite Vladi 
Republike Hrvatske, sljedeća pitanja:

1. Koje bolnice su do sada dostavile prijavu na natječaj Ministarstvo zdravstva?
2. Jesu li sve prijave obrađene u roku od 5 radnih dana, sukladno Uputi za prijavitelje, a 

ako nisu, molim da se navedu razlozi i objašnjenja?
3. Za svaku pojedinu bolnicu, molim da mi naznačite da li za istu postoji:

a. Valjani akt na osnovu kojeg je moguće započeti gradnju ili rekonstrukciju
objekata, c?

b. Za bolnice koje su priložile idejno rješenje -  jesu li riješeni imovinsko-pravni 
odnosi i utvrđeno pravo gradnje u prostorno-planskoj dokumentaciji?

4. Za svaku dosad odobrenu prijavu, molim da mi se dostave slijedeći podatci:
a. Datum zahtjeva i trajanje njegove obrade u Ministarstvu zdravstva,
b. Koliko je Ministarstvo slalo zahtjeva za dopunu ili pojašnjenje dostavljene 

dokumentacije,
c. Kojim kriterijima se vodilo Ministarstvo u procjeni opravdanosti troškova 

projektnih prijedloga (broj ugovorenih kreveta, kvadratura, oprema i dr.)?
5. Za odobrene bolnice, molim izvadak iz Nacionalne strategije razvoja zdravstva 2012.-'" 

2020. s naznakom dijela koji predviđa odobrenje sredstava za koja su isto odobrenje i 
dobile.

6. Posebice važno, je li se kod odobrenja sredstava uzimala u obzir i regionalna 
razvijenost RH iskazana kroz indeks razvijenosti iz Odluke Vlade RH o razvrstavanju 
jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave prema stupnju razvijenosti. Ako 
jeste, pod kojim uvjetima, a ako nije, zbog čega nije?

7. Po mojim saznanjima, samo dvije opće bolnice u RH imaju važeću građevinsku 
dozvolu (Sisak i Bjelovar). Općoj bolnici Sisak izdano je odobrenje na 70 mil kn.

Je li Vlada RH i Ministarstvo zdravstva osiguralo dodatnih 17 mil kn za 
projekt gradnje i opremanja OB Sisak i ako je, na koji način je proveden postupak 
odobrenja istih sredstava? Ako je. je li to zbog toga što imaju važeću građevinsku 
dokumentaciju na koju je Ministarstvo izdalo suglasnost? Ako je to prihvatljivi model, 
je li u tom slučaju poštovano i načelo indeksa razvijenosti županija?



Obrazloženje

Provedba predmetnih natječaja od ključne je važnosti za ostvarenje temeljnih ciljeva 
u zdravstvu navedenih u Nacionalnoj strategiji razvoja zdravstva 2012-2020:

1. Ujednačavanje i poboljšanje kvalitete zdravstvene zaštite,
2. Povećanje učinkovitosti i djelotvornosti zdravstvenog sustava,
3. Povećanje dostupnosti zdravstvene zaštite,

Na znanje:

Ministarstvu zdravstva,

Siniša Varga

Zagreb, Ksaver 200a


